
BRM.0012.5.6.2019 
 

Protokół Nr 8/2019 

posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta Rady Miejskiej Inowrocławia 

odbytego 4 czerwca 2019 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36 

(pierwsza część posiedzenia Komisji 13.00 do 13.30), następnie wspólnie  

z Komisją Oświaty i Kultury (odbyła się druga część posiedzenia 13.30-14.10). 

______________________________________________________________ 
 

Czas z trwania posiedzenia: 13.00 – 14.10.  
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

przewodnicząca    - Maria Żukowska, 

zastępca  przewodniczącej  - Lidia Stolarska, 

członek:      - Jacek Bętkowski, 
 

Nieobecny na posiedzeniu - Damian Polak – członek Komisji.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

2. Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich, 

3. Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich. 
 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią - załączniki nr 1 i 2  

do protokołu.  
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Maria Żukowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła,  

że w obradach Komisji uczestniczy 3 radnych, co wobec ustawowego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  
 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Dzisiejsze posiedzenie będzie się składać z dwóch części. W pierwszej części 

omówimy „Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta za 

2018 r.” oraz sprawy wymagające opinii Komisji i sprawy bieżące, natomiast  

w drugiej części wspólnie z Komisją Oświaty i Kultury będziemy omawiać 

„Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2018 r.” 
 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad wraz z wniesioną poprawką? 
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głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta za 2018 r. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji.  

5. Sprawy bieżące. 

6. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2018 r.  
 

Ad 3. Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta  

za 2018 r.  
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przestawiła „Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju Miasta 

za 2018 r.”, które stanowi– załącznik nr 3  do protokołu. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy są pytania do przestawionego sprawozdania? Generalnie materiał jest bardzo 

obszerny.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Na str. 9 w tabeli: „Rewitalizacja zasobów zabytkowych”  są zapisane prace 

konserwatorskie na miedzy innymi budynki mieszkalne.  Kto wystąpił z takim 

wnioskami na dofinansowanie tych budynków? 
 

Anna Rozesłaniec – Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Właściciele tych kamienic, zgodnie z uchwałą nr XXXVIII/450/2018 Rady 

Miejskiej Inowrocławia z dnia 19 marca 2018 r. w sprawie zasad udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków, o dotację mogą wystąpić: osoby fizyczne lub jednostki organizacyjne 

będące właścicielem lub posiadaczem zabytku albo posiadające taki zabytek  

w trwałym zarządzie. 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Na str. 24 w tabeli: „Rewitalizacja budynków komunalnych” w ramach remontów 

bieżących wyremontowano 61 pustostany. Co dalej z tymi lokalami? 
 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Są zasiedlone. Generalnie jest taka zasada, że pustostany remontują osoby , które 

je otrzymują. Natomiast jeśli chodzi o te, które my remontujemy, to otrzymują je 

osoby starsze lub z niepełnosprawnością. 
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Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Na str. 25 znajduje się zapis, że wszystkie dzieci mają zapewnioną opiekę 

medyczną, pielęgniarską i stomatologiczną? Które szkoły to zapewniają? 
 

 

 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Opiekę pielęgniarską mają wszystkie szkoły w ramach podstawowej niepublicznej 

opieki medycznej. Ale to nie jest tak, że pielęgniarka siedzi w szkole od 7.00 do 

16.00. Jest wyznaczony limit. Natomiast gabinety stomatologiczne są w tych 

szkołach, w których kiedyś je utworzono. Nie było gabinetów stomatologicznych 

w 10 i 16, i tam tej opieki nie ma.  
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Czyli w niektórych szkołach jest opieka stomatologiczna. 
 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Ale tam nie ma leczenia, jest tylko diagnostyka i profilaktyka. Leczeniem ma się 

zajmować rodzic.  
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 

 

głosowanie:   za – 3, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 16/2019 w sprawie przyjęcia 

materiału pt.: „Sprawozdanie z realizacji zadań ujętych w Strategii Rozwoju 

Miasta za 2018 r.”. 

 

Ad 4. Sprawy wymagające opinii Komisji i Ad 5. Sprawy bieżące. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

W tych punktach żadnych spraw nie było. 

Zamykam pierwszą część posiedzenia Komisji (od godz. 13.00 do 13.15). 

Ogłaszam 15 minutową przerwę. 
 

Wspólna część posiedzenia Komisji Strategii i Promocji Miasta z Komisją 

Oświaty i Kultury 
 

Ad 6. Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2018 r.  
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 
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Otwieram drugą część posiedzenia Komisji wspólnie z Komisją Oświaty i Kultury, 

aby omówić  punkt dotyczący Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za 2018 r.  
 

Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawiła Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2018 r. - stanowi  

załącznik nr 4  do protokołu. 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Otwieram dyskusję dla obu Komisji. 

Ja sobie pozwolę rozpocząć.  

Materiał bardzo dobrze przygotowany i przemyślany. Daje ogląd na to jak nasze 

Miasto funkcjonuje.  

Bardzo cieszy mnie fakt, że w ostatnim roku udało się zmniejszyć bezrobocie  

o 15%, to jest dobry prognostyk na przyszłość. Ale najbardziej interesowały mnie 

informacje4 dotyczące kultury i oświaty.  

Jeśli chodzi o oświatę, bardzo się cieszę, że ruszył program stypendialny, i że 

ponad 800 uczniów mogło z tego skorzystać w 2018 r. Natomiast w kulturze 

imponujące ilości czytelników, zorganizowanych imprez i przez Kujawskie 

Centrum Kultury, ale przede wszystkim przez Bibliotekę Miejską.  

Czytając o Uzdrowisku, należy się pokłonić nad tymi wszystkimi zadaniami, które 

Miasto zrealizowało. Odbiciem tego są nagrody i wyróżnienia jakie zostały 

naszemu Miastu przyznane. Podoba mi się również to, że nagrody są przyznawane 

nie tylko za działania, ale także z zakresu ekologii, inwestycji i przede wszystkim 

edukacji, bo to jest zawsze najbliższe memu sercu. 

Dobrze, że znalazła się tutaj nagroda za inicjatywę „Piątka na start” , „Najlepszy 

produkt roku”, sama zasiadam w Kapitule i dlatego wiem, że jest to wnikliwie 

rozważane, a dla młodych ludzi taki kapitał, może nie ogromny, ale jest na pewno 

jakimś wsparciem. Dlatego dziękuję Pani za ten materiał, widać, że jest on 

przemyślany i przygotowany solidnie, i daje on ogląd na to co robimy. Dziękuje 

bardzo. 

W ramach dyskusji chciałabym zadać pytanie. 

Na str. 1 Raportu znajduje się zapis: „Między początkiem stycznia a końcem 

grudnia 2018 r. liczba osób zameldowanych na pobyt stały i czasowy w mieście 

zmniejszyła się o 792 osoby i na dzień 31 grudnia 2018 r. wynosiła 69 790 osób,  

w tym 37 152 kobiety i 32 638 mężczyzn. W 2018 r. na pobyt stały zameldowało 

się w Inowrocławiu 2048 osób, a wymeldowało 1898 osób”. Tutaj wskazywałoby 

na taki lekki plus w meldunkach, a wcześniej na duży minus.  

Może mi Pani to wyjaśnić? 
 

Anna Rozesłaniec - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

1 stycznia 2018 r. zameldowanych było 70 582 osoby a na dzień 31 grudnia 2018 

r. 69 790 osób. I to jest ta różnica o te 792 osoby.   
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Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego  

i Funduszy Europejskich: 

To dotyczy osób zameldowanych i wymeldowanych, ale jest jeszcze liczba 

urodzeń i zgonów, dlatego są te różnice.   
 

Lidia Stolarska – członek Komisji Strategii i Promocji Miasta: 

Chciałabym dopowiedzieć, że te dane nie zawsze tak do końca są zgodne ze 

stanem faktycznym mieszkańców, bo znam takie osoby, które są na stałe 

zameldowane a nie przebywają na miejscu, bo są na przykład za granicą. Trzeba 

wziąć na to poprawkę.  
 

Wojciech Piniewski – Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Są sytuacje, że osoby ubiegające się o mieszkanie nie są zameldowane  

w Inowrocławiu.  

W wielu przypadkach i w dokumentów jakie analizujemy jako urzędnicy nie jest 

używany zwrot „zameldowany” używa się zwrot „miejsce pobytu”.  
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę chętnych do 

zadawania pytań. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

Raportu?  
 

Głosowanie:  za – 3,  przeciw – 0,  wstrz. się –  0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn, zm.), Komisja 

Strategii i Promocji Miasta podjęła uchwałę nr 17/2019 w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania Raportu o stanie Miasta Inowrocławia za 2018 r. 
 

Maria Żukowska – Przewodnicząca Komisji: 

W związku z wyczerpanie porządku obrad, zamykam posiedzenie dzisiejszej 

Komisji. 

 

Przewodnicząca  

Komisji Strategii i Promocji Miasta 

 

Maria Żukowska 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


